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Abstract (en)
The high-pressure discharge lamp, having an outer bulb (12) and a ceramic discharge tube (1), has a starting aid in the form of an auxiliary starting
wire (20) which runs along the discharge tube (1). One end of the auxiliary starting wire (20) is welded to the one end of a bimetallic strip (21). The
other end of the bimetallic strip (21) is welded to the niobium tube (4) of the electrode vacuum-tight seal that is close by. The bimetallic strip (21) is
angled in an essentially stepped manner. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Hochdruckentladungslampe mit einem Außenkolben (12) und einem Entladungsrohr (1) aus Keramik besitzt eine Zündhilfe in Form eines
Zündhilfsdrahts (20), der längs des Entladungsrohrs (1) anliegt. Ein Ende des Zündhilfsdrahts (20) ist mit dem einen Ende eines Bimetallstreifens
(21) verschweißt. Das andere Ende des Bimetallstreifens (21) ist mit dem Niobrohr (4) der näherliegenden Elektrodeneinschmelzung verschweißt.
Der Bimetallstreifen (21) ist im wesentlichen stufenförmig abgewinkelt. <IMAGE>
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